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To: EEEDI@rivm ni]
From:

Sent: Tue 3/16/2021 3:24:59 PM

Subject: RE: terugmelding PO DGV 16 maart 2021

Received: Tue 3/16/2021 3:24:59 PM

Zekers, doen we.

5.1.2e

var: IEEE EEE]EERvr.Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 16:25

ar: EET] IEE SAEvr.
Onderwerp: RE: terugmelding PO DGV 16 maart 2021

Hoi [EEE

if
dat je deze terugmelding op prijs stelt. Ik denk dat er iha ook raakvlakken kunnen zijn tussen wat in het PO

ordt besproken en wat bij de codrdinerend opdrachtgevers op tafel komt. Dus goed om elkaar aangesloten te

n.

fie 3}
From: EXER] EXEC HENEXEXNNNo (ivin >

Sent: dinsdag 16 maart 2021 16:18

vo: IESE EE cvmal>

Subject: RE:

terugmeldingliERPRI
6 maart 2021

Ho [JE cer verslag, dank je. Ik hou dat punt voor het OEB in de gaten.

Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 16:10

Onderwerp: terugmeldindEEFE) 16 maart 2021

Beste collega’s,

Bijgaand mijn bulletsgewijze terugmelding van het PO van met d BE
Hierin zijn punten besproken die mogelijk voor jullie relevant zijn. Voor intern gebruik.
Het verslag wordt door VWS gemaakt.

BE
-

« Jaarrapportages en beoordeling. Eerste reactie van Eis dat er geen verrassingen waren, dat is positief.

Volgend PO DGYV stilstaan bij overall beeld en beoordelingen.
+ Pandemic and disaster preparedness. In BR goed overleg over geweest over preparedness en vervolgacties

afgesproken (welke werd niet gemeld) eldt dat het RIVM ook het disaster stuk meeneemt, ook met
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NCTV over in gesprek
« BEI. Alle ministeries doen hun best om dit geregeld te krijgen, separaat. Voor VWS geldt: NVWA wordt

meegenomen, omdat VWS dit programma financiert, SZW niet omdat het om een klein bedrag gaat. [BY zegt
dat het goed zou zijn om in het vervolg toch als ministeries samen op te trekken. Wat als één ministerie wel

extra budget vindt en een ander niet? >> Wens om dit in het OEB te agenderen als principieel punt.
+ Fiches/kennisbasis: loopt op de departementen goed, alles is gedaan om dit goed voor het voetlicht te

gen [imac de voorbereidingen die RIVM treft m.b.t. Taskforce. [fEvraagt om rekening te houden

met ee rio dat een lager bedrag wordt gegeven.

« Surveillance vv: besproken wordt de brief die is verstuurd aan de OVV, fifgeeft aan dat VWS een ander

inzicht heeft t.a.v. wat nodig is (omvang opdracht), maar dat het wel goed was afgestemd, en kijkt ook of er

in de toekomst meer kan. Winstwaarschuwing: als het niet over COVID gaat dan kan er niks extra, dus dat

betekent een herschikking van bestaande middelen.

« Vernieuwing RVP: EEE licht toe. EEE herkent de uitdaging m.b.t. bemensing vaccinatie, druk bij zowel VWS

als RIVM is groot. Begrip voor de situatie. Maakt zich wel zorgen over continuiteitsrisico: hoe erg is het om

twee maanden vertraging op te lopen, wat mis je dan? Advies om bijtijds mensen te werven, ook al weet je

nog niet zeker hoeveel mensen je nodigt hebt. Vraagt om rekening te houden met het structureel worden van

de covid-vaccinaties, naar latere ren J moi dat bekeken wordt hoe COVID naar de lijn te brengen. IESeeft het signaal dat ze toch gr der dan eind april in gesprek zou willen.

atersurveillance: ontwikkelingen gemeld. Iedereen is hier blij mee.

* Gedragsunit: ontwikkelingen gemeld. Reactie [RFS hoe kijk je vanuit alle partners, andere opdrachtgevers?
Antwoord is ja.
* Governance rc: BE} verwachting dat dit onderwerp op de formatietafel komt, denkt dat ambitie moet zijn
een gedeelde probleemanalyse plus gedeelde oplossingsrichtingen, met voor- en nadelen. Verwacht nog geen

keuze. Dit kunnen we niet in een paar maanden helemaal uitwerken.

+ Programma regionaal: stavaza toegelicht. Reactie [Jk er is veel behoefte aan kennis maar ook veel kans op

versnippering. Laten landen van de info die er al is, is ook een ding! Als de regionale infrastructuur preventie
van de grond komt is het verstandig om te kijken hoe alle spelers zich tot elkaar verhouden. Kijken hoe we de

verbinding kunnen stroomlijnen (PM punt meenemen naar PO VGP, hier hebben we in het verleden al vaker

over gesproken!!)
« Evaluatie Raamafspraken. Twee opties besproken: uitstellen of light versie. Komt terug. Nav hiervan wordt

besproken dat veel VWS-programmahouders moeite hebben om in april al hun vragen te formuleren voor het

jaar erna. [fB] denkt echter dat het een goede zaak is om op tijd te beginnen, om aan de voorkant te kunnen

sturen!

BA Bilthoven
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